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Råd för funktionshinderfrågor 

vid stadsbyggnadsnämnden och 

exploateringsnämnden 

PROTOKOLL 3/2018  

  

 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 10 april 2018  

kl 13.00 – 14.50 
   

 Plats Gamla biblioteket, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat Godkänt men ej justerat 

  

 

Jan Lamby Göran Gustafson 

  

Närvarande  

 Ledamöter: 

 Jan Lamby (HSO/HRF), ordföranden  

Göran Gustafson (SRF), vice ordföranden   

Amir Amirriazi (DHR)  

Bengt Håkansson (HSO/Elöverkänsligas förening i 

Stockholms län)  

Lasse Persson (HSO/Neuroförbundet) §§ 4-13 

Håkan Jarmar (ÅSS)   

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Jenny Holmberg samt föredragande 

Torkel Kjellman och Tony Andersson från 

stadsbyggnadskontoret. 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser vice ordföranden Göran Gustafson att 

tillsammans med ordföranden Jan Lamby justera dagens 

protokoll.  

 

 

 § 2 
Dagordningen fastställs 
 

Dagordningen godkänns.  

 

 

 § 3 
Föregående protokoll 
 

Rådet godkänner protokoll nr 2/2018 och lägger det till 

handlingarna. 
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 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 

Följande protokoll anmäls och läggs till handlingarna: 

a) Protokoll nr 1/2018 från råd för 

funktionshinderfrågor vid fastighetsnämnden och 

miljö- och hälsoskyddsnämnden den  

22 januari 2018 

 

Beslut 

Rådet beslutar att ge nämndsekreteraren i uppdrag att höra 

med planerare på stadsbyggnadskontoret om det finns 

någon konkret plan på att auktalisera byggandet av nya 

skyddsrum/bergrum. Om så är fallet vill rådet vara 

delaktiga i att göra de nya skyddsrummen tillgängliga och 

frångängliga.  

 

 

 § 5 
Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för  
Skutkrossen 17 i stadsdelen Vinsta, S-Ädp 2014- 
02035  
 

Tony Andersson, handläggare från 

stadsbyggnadskontoret, berättar om planen.  

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen och beslutar att lämna 

följande synpunkter:  

 

Att inte göra en tillgänglighetsanalys med hänvisning till 

att det gäller fortsättning av ett tillfälligt bygglov håller 

inte riktigt eftersom 8 år till är en lång tid att driva en 

otillgänglig skola. Det borde finnas en analys i materialet 

om de förutsättningar som finns idag och vad man kan 

göra åt det. Det bör finnas analys och redovisning om hur 

man hjälpligt uppfyller byggnadens tillgänglighetskrav.  
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 § 6 
Förbereda frågor inför rådets möte med  
stadsbyggnadsnämndens och 
exploateringsnämndens presidier 
 

Beslut 

Rådet beslutar att ställa följande frågor till 

stadsbyggnadsnämndens och exploateringsnämndens 

presidier på kommande sammanträde: 

 
1. Vinter OS 

Pågår någon planering för att Stockholm ska vara 

värd för de Olympiska Spelen? I sådana fall vill 

rådet vara med i planeringen tidigt för att 

säkerställa att bostäder och miljöer blir maximalt 

tillgängliga. Dessa ska ju användas under 

Paralympics, för att sedan bli ordinära bostäder. 

 

2. Tillämpning av olika regelverk och riktlinjer 

Rådet vill diskutera relationen mellan Boverkets 

föreskrifter och Stockholm stads egna riktlinjer vid 

tillämpningen. 

 

3. Förtydligande av tillgänglighet i tjänsteutlåtanden 

och planbeskrivningar 

Rubriken tillgänglighet har funnits med länge men 

det varierar stort hur mycket som skrivs under den. 

Rådet upplever att det finns många 

tjänsteutlåtanden/planbeskrivningar där 

tillgänglighetsanalysen saknas helt, eller är mycket 

kortfattad. Exempelvis med en standardmening om 

att ”stadens riktlinjer för tillgänglighet ska 

uppfyllas”.  

 

Ett förslag är att den mall som finns i checklistan 

skulle kunna inarbetas i planbeskrivningen. Då får 

vi en systematisk genomgång, som också skulle 

underlätta för handläggarna: Angöring, parkering, 

lutningar etc. Det kan då bli en bättre och tydligare 

redovisning. 
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 § 7 
Ta fram kandidater till St: Julianpriset 
 

Beslut 

Rådet beslutar att ta upp frågan på nytt på mötet den 11 

september 2018. Ärendet läggs till bevakningslistan.   

 

 

 § 8 
Exploateringsnämnden 
 

Inget att rapportera vid dagens sammanträde.  

 

 

 § 9 
Genomgång av utsända checklistor 
 

a) Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

del av Ulvsunda 1:1 i stadsdelen Ålsten,  

S-Dp 2016-21003 

 

Beslut 
Rådet har inga synpunkter. 

 

b) Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

del av Smedslätten 1:1, Korsvägen 15 i stadsdelen 

Äppelviken, S-Dp 2012-15737 

 

Beslut 
Rådet beslutar att lämna följande synpunkter: 

 

Rådet förutsätter att hiss finns i byggnaden.  

 

c) Inbjudan till samråd om förslag till ändring av 

detaljplan Pl 218 för Vattenkonsten 1 i stadsdelen 

Gamla Enskede, S-ÄDp 2014-09748 

 

Beslut 

Rådet har inga synpunkter. 

 



 

 Råd för funktionshinderfrågor 2018-04-10 
 

 Sida 5 (9) 

 
  

 

 

 
 

 
www.stockholm.se  

d) Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

del av Solhem 16:1, Spånga C Väst,  

S-Dp 2015- 08652 

 

Beslut 

Rådet har inga synpunkter. 

 

e) Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Vedstapeln 1 i stadsdelen Stureby,  

S-Dp 2016- 17641 

 

Beslut 
Rådet beslutar att lämna följande synpunkter: 

 

Rådet konstaterar att projektet inte uppfyller kravet 

på angöring. Avstånd mellan entré och parkering 

ska inte överstiga 10 meter.   

 

f) Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

del av Södermalm 2:8 vid Lundagatan i stadsdelen 

Södermalm, S-Dp 2016-14774 

 

Beslut 
Rådet beslutar att lämna följande synpunkter: 

 

Rådet avstyrker projektet då radhusen med tre 

våningar aldrig kommer att bli tillgängliga och 

användbara för personer med funktionsnedsättning.  

 

g) Meddelande om granskning om förslag till 

detaljplan för del av fastigheten Loket 39 i 

stadsdelen Vasastaden. S-Dp 2013-07727 

 

Beslut 
Rådet har inga synpunkter. 
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 § 10 
Inkomna remisser 
 

Rådet beslutar att bevaka exploateringskontorets svar på 

remissen ”Promemoria om Mer fastighetsnära insamling 

avförpackningsavfall och returpapper - utveckling av 

produducentansvaren”. 

 

 

 

 § 11 
Bevakningslista (se sidan 7-9 i protokollet) 
 

 

 § 12 
Övriga frågor 
 

Rådet har inget att informera om vid dagens möte. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Jenny Holmberg 
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B E V A K N I N G S L I S T A  

 

 Ärenden som ska tas i 

rådet 

Ansvarig Ska 

vara 

klart 

 

1. Rådets presidium ska 

regelbundet träffa 

stadsbyggnadskontorets 

ledning (inför VP på 

hösten och inför 

treåringen på våren) 

 

 

 2018 

2. Rådet vill bjuda in 

stadsbyggnadskontorets 

ledning till ett 

sammanträde under en 

punkt för att diskutera 

aktuella frågeställningar, 

tex. om Boverkets regler i 

förhållande till 

Stockholm stads egna 

riktlinjer. Rådet skulle 

gärna bjuda in 

enhetschefer samt 

bygglovschefen med 

tanke på 

omorganisationen. 

 

 

 2018 

3. Samla kunskap om 

elektromagnetiska fält 

och ansvarsfördelningen 

inom staden 
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4. Följa upp bygglovsskedet 

beträffande Norra 

Djurgårdsstaden, 

Gasverket Västra m.m. 

(del av Hjorthagen 1:3, 

m.fl.) i stadsdelen 

Hjorthagen, dnr 2011-

17188 

Handläggare: Malin 

Klåvus 

FH-rådet 2014-06-11 

 

     2018 

5. Följa upp bygglovsskedet 

beträffande Timotejen 17 

i stadsdelen Västberga, 

SDp 2013-12715 

Handläggare: Anneli 

Eskilsson 

FH-rådet 2014-12-02 

 

 

 

 2018 

6. Studiebesök i 

Slakthusområdet 

 

 

 2018 

7. Följa upp bygglovsskedet 

beträffande program för 

Södra Solvallastaden i 

stadsdelen Bällsta,  

SDp 2012-17035 

Handläggare: Stefan 

Modig 

FH rådet 2015-12-01 

 

 

 2018 

8. Bevaka program för 

Bromma 
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9. Bjuda in Lena Berg från 

exploateringskontoret 

som är ansvarig för 

tillgänglighetsfrågan vid 

Stadsgårdskajen 

 

 

  

10. Följa projekt för 

renovering av Tekniska 

nämndhuset 

 

 

  

11. Ta fram kandidater till  

St: Julianpriset 

 

 Mötet 

den  

11 sept 

2018 

 

 


